
 

   
  

 

 

 

 
 

 

 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Fysiek Domein en Middelen van 2 april 2019 

 
Aanwezigen 

Raadsleden/ duoleden: De heren M. van de Kasteelen (PW), W. Beets (PW), G.J. Ballast (CDA),  
D.H. Simonides (CDA), H.A. Jansen (PvdA), A. Fopma (PvdA), K. Molenkamp (DSSW/ SW), H.C.R. Proost (GB) 
en J.H. Bruursema (GB) en de dames G. Kiers (DSSW/SW), S. Hornstra (VVD) en C.N.G. Starke (VVD) 

Collegeleden: de wethouders W.J.N.M. de Jong, J.Y.A. De Haas, H. Doeven en burgemeester Jager 

Medewerkers ambtelijke organisatie: De dames Poelman - Bouma, Veldman, Terinathe, en de heren 
Groeneveld en Oeseburg. 

Externen: De heer Praamsma (regio Zwolle) en mevrouw Wakker (Kennispoort) 

 
 
Afwezigen (m.k.) 

De heer Jansen (PvdA) 

 
 

Voorzitter: Mevrouw R. Masselink – Den Hollander 
Griffier:  Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra 

 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van de heer Jansen.  
 
Naar aanleiding van artikel 5, lid 1 Reglement op raadscommissies van de Gemeente Westerveld 2015 legt 
de voorzitter de leden van de commissie de vraag voor of zij akkoord kunnen gaan dat er geen raadslid van 
de PvdA-fractie aanwezig is. De fractie wordt door de heer Fopma (duolid) vertegenwoordigd. De commissie 
heeft geen bezwaar.   

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
2. Vaststellen agenda en vergaderorde 

De agenda wordt conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
3. Vragen halfuur inwoners 

Er hebben zich geen inwoners gemeld om gebruik te maken van het vragen halfuur voor inwoners. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
4. Verslag van de commissievergadering d.d.  5 maart 2019 + toezeggingenlijst  

Van de VVD-fractie is een verzoek binnen gekomen om de verslaglegging over rondvraag kwaliteit en prijs 
van ons drinkwater (agendapunt 5: Rondvraag) als volgt te wijzigen: 
Wethouder De Jong geeft namens het college aan op de hoogte te zijn dat er bestrijdingsmiddelen in het 
drinkwater zitten. Het reinigen van het drinkwater is een kostbare methode. Het college is hiervan 
geschrokken, maar kan niet inschatten welke impact dit heeft voor de toekomst. Er is contact hierover 
geweest met de WMD en ze kunnen inzicht geven. Wethouder De Jong is bereid om het samen met andere 
aandeelhouders aan de orde stellen bij de WMD, waarbij volgens hem ook aandacht zal zijn voor het 
aantreffen van medicijnresten in het drinkwater. Wat betreft de vijfde vraag is wethouder De Jong van 

mening dat hier goed mee wordt omgegaan. De projecten van “boeren voor water” richten zich op 
fosfaatbevuiling. 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=147736
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=265160
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=292480


Door de griffie zijn de beelden hierop gecheckt en adviseert met de wijziging akkoord te gaan. De commissie 
neemt het advies over.  
 
Het verslag van de commissievergadering d.d. 5 maart 2019 en toezeggingenlijst worden conform 
vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 

5. Rondvraag 

Onderwerp: De gebied coöperatie Zuidwest Drenthe 
De heer Beets (Progressief Westerveld) 

Vragen  
1. Is het college met de fractie van Progressief Westerveld van mening dat het goed is om als 

Gemeente Westerveld formeel lid te worden van de regionale coöperatie Zuidwest Drenthe en tot 
het bestuur ervan toe te treden?  

2. Wil het college zoeken naar een enthousiast contactpersoon (ambtelijk of van buiten) om onze 
deelname ook feitelijk inhoud te geven? 

Toezegging 
De vraag om lid te worden van de regionale coöperatie Zuidwest Drenthe zou volgens wethouder De Haas 
aan de ondernemers gesteld moeten worden. Daarom dat hij deze vraag aan de ondernemerskoepel 
voorlegt. Hij zegt toe hun bevindingen terug te koppelen aan de commissie Fysiek Domein en Middelen. 

Aantekeningen 
Het is wethouder De Haas niet geheel duidelijk wat de rol van de gemeente Westerveld zou moeten zijn. 
Mocht blijken dat er extra inzet van ambtelijke uren wordt gevraagd, dan komt het college hier bij de raad 
op terug.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Vervolg gesprekken lelietelers en omwonenden onder leiding van wethouder 
De heer Ballast (CDA) 

Vragen 
1. Wat vindt de wethouder van de reactie van de lelietelers? 
2. Heeft de wethouder al een reactie gestuurd? 
3. Hoe ziet de wethouder het vervolg op de gesprekken? 
4. Wat gaat de wethouder ondernemen? 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Wethouder De Jong geeft aan niet blij te zijn met de situatie. Het college heeft niet gereageerd op de reactie 
van de lelietelers. Indien zich nieuwe ontwikkelingen voordoen, informeert het college de raad hierover.   

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Verkiezingen, stembureau Diever 
De heer Fopma (PvdA) 

Vraag 
In het verleden is het al eens onderzocht, maar de situatie is nu mogelijk anders. De reden dat de heer 
Fopma het college vraagt of het mogelijk is dat bij de volgende verkiezingen men kan stemmen in Jan Thijs 
Seinenhof. 

Toezegging 
Voor de verkiezingen van 23 mei 2019 is het nog niet mogelijk om een stembureau in Diever op een andere 
locatie te houden, maar burgemeester Jager zegt toe om bij volgende verkiezingen opnieuw in ogenschouw 
te nemen welke locaties in Diever als stembureau worden ingericht. 

Aantekeningen 
Burgemeester Jager geeft aan dat het woonzorgcomplex Jan Seinenhof in Diever in het verleden geen 
ruimte had voor stemlokaal en daarnaast gebrek heeft aan parkeerruimte. Op 9 april 2019 dienen alle 
wijzigingen met betrekking tot het aanmaken van stempassen te zijn doorgevoerd en het daarmee niet 
mogelijk is om voor de Europese verkiezingen van 23 mei 2019 de stembureaus te wijzigen. 

Bekijk hier de live beelden 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=292480
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=292480
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=593744
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=741471


Onderwerp: Verkiezingen, aanplakborden Wapse 
De heer Fopma (PvdA) 

Vraag 
Is het mogelijk langs de doorgaande Ten Darperweg aanplakborden ten tijden van verkiezingen te plaatsen? 

Toezegging 
De vraag of het mogelijk is om langs de doorgaande Ten Darperweg aanplakborden tijdens verkiezingen te 
plaatsen, wordt door burgemeester Jager op een later moment beantwoord. 

Aantekeningen 
Volgens burgemeester Jager slaagt de gemeente Westerveld er niet in om de aanplakborden nog voor de EU 
verkiezingen van 23 mei 2019 te verplaatsen.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Meldingen milieuklacht en –calamiteit 
De heer Fopma (PvdA) 

Vraag 
Deelt u met de fractie van de PvdA de mening dat de thema’s anders ingedeeld moeten worden. Hoe groot 
is de kans dat men deze thema’s vindt wanneer het niets te maken heeft met milieuklacht en -calamiteit. 

Toezegging 
Wethouder De Jong erkent de noodzaak van een toegankelijke gemeentelijke website en zegt toe hier op 
korte termijn naar de kijken en daar waar nodig te verbeteren. 

Aantekeningen 
-- 

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Conflicterende economische belangen lelieteelt 
De heer Beets (Progressief Westerveld) 

Vragen 
1. Is het college met de fractie van Progressief Westerveld van mening dat het ene bedrijf in onze 

gemeente door zijn werkwijze het andere bedrijf niet in zijn economisch belang mag schaden?  
2. Is het college bereid om het aspect van conflicterende economische belangen deel uit te laten 

maken van haar verdere aanpak?  
3. Is het college het met de fractie van Progressief Westerveld eens dat de kwaliteit van een al 40 jaar 

bestaand bedrijf, dat duurzaamheid en expertise hoog in het vaandel heeft en Westerveld als 
centrum van pomologie zowel voor professionals als voor hobbyisten stevig op de kaart zet, het 
verdient dat zijn belangen serieus worden genomen?  

4. En is het college bereid te bezien of zij in dit specifieke geval een rol kan spelen in het bijeen 
brengen van partijen om tot werkbare afspraken te komen? 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Volgens wethouder De Jong is het niet wenselijk dat economische belangen van verschillende bedrijven in 
het gedrang komen. Het gaat hier om een civiele zaak. Het is van belang dat beide ondernemers met elkaar 
in gesprek gaan. Mocht blijken dat de partijen er niet uit komen, is het college bereid om een mediation 
traject aan te bieden. Indien er belangstelling is voor een dergelijk traject, kunnen betreffende ondernemers 
zich zelf melden.   

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Plaatsen van palen bij bushalte Frederiksoord 
De heer van de Kasteelen 

Vraag 
Is het mogelijk palen te plaatsen bij de bushalte in Frederiksoord om hier fietsen neer te kunnen zetten? 

Toezegging 
Wethouder Doeven zegt toe dat er een voorziening voor fietsen bij de bushalte in Frederiksoord wordt 
geplaatst. 

  

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=920432
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=1009670
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=1160611


Aantekeningen 
Volgens wethouder Doeven zijn er mogelijkheden om een voorziening voor fietsen bij de bushalte in 
Frederiksoord te plaatsen. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Verzoek tijdige duidelijkheid omtrent voornemen toeristenbelasting 
De heer Simonides (CDA) mede namens de fracties van de VVD, PvdA en Gemeentebelangen 

Vragen 
1. Om correcte informatie aan campinggasten te geven, alsmede de informatie op de websites en 

reclamefolders ten behoeve van beurzen gericht op het volgende vakantieseizoen correct te 
verstrekken, zijn onze recreatieondernemers geholpen met een tijdige aankondiging van de 
vooruitzichten omtrent de toeristenbelasting. Kan het college bij het aanbieden van de 
voorjaarsnota een voornemen opnemen m.b.t. de toeristenbelasting voor het volgende 
kalenderjaar? 

2. Kan het college een voorstel met betrekking tot de toeristenbelasting voorzien van een 
onderbouwing welke voor- en/of nadelen een gelijke wijze van heffing als onze buurgemeente De 
Wolden heeft. (heffing van toepassing vanaf 13 jr ). 

3. Kan het college in het voorstel een onderbouwing geven of een meer gedifferentieerde heffing, 
zoals bijvoorbeeld maandtarieven, tot de mogelijkheden behoort. 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
- Als aanvulling op de gestelde vragen vraagt de heer Van de Kasteelen of het college bereid is om 

andere mogelijkheden van het heffen van toeristenbelasting te onderzoeken. Hij geeft daarbij het 
voorbeeld een heffing op basis van omzet in algemene zin. 

- Mede op advies van het Recreatieschap Drenthe is volgens wethouder De Haas het college niet 
voornemens om voor 2020 een verhoging van de toeristenbelasting door te voeren. 

- Momenteel vindt er een onderzoek door het Recreatieschap Drenthe plaats naar de mogelijkheden 
van differentiatie en een andere manier van heffing van toeristenbelasting. Zodra de uitkomsten 
van het onderzoek bekend zijn, wordt de raad hiervan in kennis gesteld. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
6.  Informatie van het college over de regio Zwolle 

Doel bespreking 
Het doel van de avond is om meer te vertellen over de Regio Zwolle en Kennispoort qua ambitie, 
samenwerking en wat de Regio Zwolle betekent voor de gemeente Westerveld. Daarnaast komt aan de orde 
waarom wij als gemeente Westerveld aangesloten zijn bij Regio Zwolle. 

Conclusie voorzitter 
Voldoende besproken 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Aan de hand van verschillende presentaties informeren mevrouw Poelman – Bouma (beleidsmedewerker 
toerisme, recreatie en lokale economie), de heer Praamsma (regio Zwolle) en mevrouw Wakker 
(Kennispoort) de commissie over de regio Zwolle en Kennispoort. De presentaties hangen aan dit verslag en 
maken hiervan onderdeel uit. 

Bekijk hier de live beelden 

 
De voorzitter schorst de vergadering om 21:48 uur. 
De vergadering wordt om 21:57 uur hervat. 
 
7. Voorstel aansluiting bij shared service centrum ONS 

Voorgesteld besluit 
Besluitpunt 1 
Toestemming verlenen aan het college tot het deelnemen aan de gemeenschappelijke regeling 
bedrijfsvoeringsorganisatie shared service centrum ONS 

Conclusie voorzitter 
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als B stuk. 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=1739605
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=1821575
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=2102338


Toezegging 
Burgemeester Jager zegt toe de risico’s in beeld te brengen wanneer de gemeente Westerveld aansluit bij 
ONS en wanneer er wordt gekozen om de situatie te houden zoals die nu is. De bevindingen worden uiterlijk 
16 april 2019 aan de raad gestuurd. 

Aantekeningen 
- Aan de hand van een presentatie informeert de heer Groeneveld (adviseur team ICT) de commissie 

over de achtergrond van een eventuele samenwerking van de gemeente Westerveld en SSC ONS. 
De presentatie hangt aan dit verslag en maakt hiervan onderdeel uit. 

- De heer Bruusema wil meer inzicht in de financiële onderbouwing en de eventuele gevolgen voor 
de medewerkers die het direct aangaat. 

- Mevrouw Kiers vraagt waarom er gekozen is voor ONS en niet voor een ander bedrijf. Daarnaast 
vraagt ze om meer inzicht in de risico’s.  

- De heer Van de Kasteelen begrijpt de noodzaak, maar wil meer informatie over de afwegingen die 
door het college zijn gemaakt en of er eventuele alternatieven zijn.   

- Voor de heer Ballast is het nog niet goed grijpbaar. 
- Ook mevrouw Hornstra heeft vragen bij het financieel overzicht.  
- Voor de heer Fopma is de nut en noodzaak wel duidelijk. Hij vraagt aandacht voor de ouderen die 

gebruik moeten maken van de nieuwe techniek. 
 
De voorzitter schorst de vergadering om 22:23 uur 
De vergadering wordt om 22:26 uur hervat 
 

- Volgens burgemeester Jager is de omvang van de gemeente niet direct de aanleiding van het 
voorstel dat voorligt. Volgens hem loopt het overleg al veel langer. Wanneer de huidige situatie 
blijft gehandhaafd, zullen er problemen ontstaan. 

- De voorgestelde gemeenschappelijke regeling is gebaseerd op gelijke stemmen en niet op basis van 
gewogen stemmen.  

- Na aansluiting bij ONS zullen de werkzaamheden voor de direct betrokken personeelsleden gaan 
veranderen, maar er zullen geen gedwongen ontslagen vallen.  

- Het college heeft gekozen voor ONS, omdat de gemeente Westerveld daar haar eigen inbreng 
heeft. De kwaliteit is gewaarborgd, ook voor in de toekomst. 

- De heer Oeseburg geeft een toelichting op de financiële kant van het voorstel. 
- Burgemeester Jager stelt dat het advies van de OR doorslaggevend is. 
- Alvorens over te gaan tot besluitvorming op 23 april 2019 (raadsvergadering), vraagt de heer Van 

de Kasteelen het college om meer informatie te verstrekken. 
- Mocht er de behoefte voor zijn, dan is het volgens de burgemeester mogelijk om een extra 

commissievergadering te beleggen. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
8. Voorstel opname Brink 44 op de vrijwillige gemeentelijke monumentenlijst 

Voorgesteld besluit 
Besluitpunt 1 
Instemmen met het verzoek om het pand Brink 44 op te nemen op de lijst van vrijwillige 
gemeentelijke monumenten van de gemeente Westerveld. 

Conclusie voorzitter 
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als A stuk. 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
-- 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
 
 
 
 
 
 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=7149585
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=10244126


9. Voorstel kaderbrief 2020 Veiligheidsregio Drenthe 

Voorgesteld besluit 
Besluitpunt 1 

1. kennisnemen van de concept-Kaderbrief 2020. 
 

Besluitpunt 2 
2. de concept-Kaderbrief ter behandeling aan de commissie Fysiek Domein zenden. 

Besluitpunt 3 
3. de raad voorstellen, conform bijgevoegd concept, een zienswijze op de Kaderbrief VRD in te 

 dienen. 

Conclusie voorzitter 
De commissie gaat akkoord met de strekking van de zienswijze. Op grond van artikel 4, regelement van orde 
op de raadscommissies van de Gemeente Westerveld 2015: Mandaat jaarstukken verbonden partijen, wordt 
het raadsvoorstel daarom niet doorgeleid naar de raad. 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
-- 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
10. Voorstel kadernota 2020 Recreatieschap Drenthe 

Voorgesteld besluit 
Besluitpunt 1 
Kennis te nemen van de Kadernota 2020 van het Recreatieschap Drenthe. 
 
Besluitpunt 2 
Vast te stellen geen zienswijze in te dienen. 

Conclusie voorzitter 
De commissie gaat akkoord met het voorstel om geen zienswijze in te dienen. Op grond van artikel 4, 
regelement van orde op de raadscommissies van de Gemeente Westerveld 2015: Mandaat jaarstukken 
verbonden partijen, wordt het raadsvoorstel daarom niet doorgeleid naar de raad. 

Toezegging 
Wethouder De Haas is bereid om de vraag van mevrouw Starke over welke acties er dienen te worden 
ondernomen om er voor te zorgen dat het Recreatieschap Drenthe in de gemeente Westerveld blijft 
gehuisvest bij het Recreatieschap onder de aandacht te brengen.  

Aantekeningen 
Mevrouw Starke vraagt het college welke acties ondernomen kunnen worden om er voor te zorgen dat het 
Recreatieschap Drenthe in de gemeente Westerveld gehuisvest blijft.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 
11. Vaststelling van de Reglementen van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad en de 

raadscommissies 

Voorgesteld besluit 
 
Besluitpunt 1 
Stelt het Reglement van orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad 2019 vast 
 
Besluitpunt 2 
Stelt het Reglement van orde voor de vergaderingen van de raadscommissies 2019 vast 

Conclusie voorzitter 
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als B stuk. 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
- Voor de fractie van Progressief Westerveld had een aanpassing van het reglement van orde niet 

persé gehoeven. De heer Van de Kasteelen had graag gezien dat met de invoering van een nieuw 
vergadersysteem het wijzigen van het reglement van orde in een keer was opgepakt.  

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=10244126
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=10384864


- De heer Van de Kasteelen kondigt aan een amendement over de mogelijkheid tot het aanstellen 
van duoleden te willen indienen tijdens de behandeling in de raad.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 
12. Ingekomen stukken en mededelingen 

Onderwerp: Voortbestaan Heide Express (C) 
De heren Molenkamp (DSSW/ SW) en Bruursema (Gemeentebelangen) en mevrouw Starke (VVD) 

Vragen vanuit de commissie 
De heer Molenkamp wil van het college weten welke actie er ondernomen moet worden om de attractieve 
waarde van de Heide Expresse op het Holtingerveld te kunnen behouden? Daarnaast vraagt hij het college 
of er al een gesprek heeft plaatsgevonden tussen het college en de ondernemers. De heer Bruursema en 
mevrouw Starke sluiten zich aan bij deze vragen, waarbij mevrouw Starke nog de vraag stelt wat nu precies 
het gevaar is wat betreft het voortbestaan. 

Toezegging college 
-- 

Beantwoording college 
Volgens wethouder De Haas zit het gevaar in het voortbestaan in het feit dat er geen vergunning verleent 
wordt, omdat het voertuig niet voldoet aan de voorwaarden van de Rijksdienst. Twee maanden geleden 
heeft er een gesprek plaatsgevonden met de eigenaar van het voertuig en op 10 april 2019 vindt er een 
overleg plaats met de schrijvers van de ingekomen brief om te kunnen beoordelen in hoeverre er een 
helpende hand van uit het college kan worden geboden. 

Bekijk hier de live beelden 

 

 
Onderwerp: Nieuw lelieveld Wilhelminaoord (D) 
De heer Beets (Progressief Westerveld) 

Vragen vanuit de commissie 
De heer Beets wil van het college weten wat het gesprek tussen het college en de Maatschappij van 
Weldadigheid heeft opgeleverd. 

Toezegging college 
Wethouder De Jong zegt toe dat de schrijver van de ingekomen brief wordt geïnformeerd over de voortgang 
van het overleg met de Maatschappij van Weldadigheid als het gaat om een nieuw lelieveld in 
Wilhelminaoord. 

Beantwoording college 
Uit het gesprek met de Maatschappij van Weldadigheid is gebleken dat contracten die al jarenlang oud zijn 
leidend zijn en het niet makkelijk is om daar eenvoudig verandering in aan te brengen. Het college heeft 
volgens wethouder De Jong wel het voornemen om een vervolg aan het overleg met de Maatschappij van 
Weldadigheid te geven.  

Bekijk hier de live beelden 

 

 
Onderwerp: Rapport rekenkamercommissie inzake informatiebeveiliging 
De heer Bruursema (Gemeentebelangen) 

Vragen vanuit de commissie 
De heer Bruursema is benieuwd naar hoe het college tegenover de conclusies en aanbevelingen in het 
rapport van de rekenkamercommissie over informatiebeveiliging staat.  

Toezegging college 
-- 

Conclusie voorzitter 
Het rapport wordt als agendapunt voor de commissie Fysiek Domein en Middelen van 7 mei 2019 
geagendeerd, waarbij de commissieleden de mogelijkheid geboden worden om het rapport te bespreken. 

Bekijk hier de live beelden 

 

 

 

 

 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=10608797
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=10704449
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=10952073
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=11063198


Onderwerp: Informatie inzake herstel landschap (F) 
De heer Bruursema (Gemeentebelangen) 

Vragen vanuit de commissie 
De heer Bruursema wil van het college weten hoe zij is omgegaan met de handhaving. 

Toezegging college 
-- 

Beantwoording college 
Het college heeft gehandhaafd, maar volgens wethouder De Jong heeft dat nog niet tot een oplossing geleid. 

Bekijk hier de live beelden 

 

 
Onderwerp: Jaarverslag 2018 Rekenkamercommissie Westerveld 
De heren Van de Kasteelen (Progressief Westerveld) en Bruursema (Gemeentebelangen) 

Vragen vanuit de commissie 
De heer Van de Kasteelen ziet de zelfde knelpunten als in het jaarverslag van 2017. Hij heeft het voornemen 
om het jaarverslag als agendapunt te agenderen voor de commissie Fysiek Domein en Middelen van 7 mei 
2019. De heer Bruursema sluit zich hierbij aan. 

Toezegging college 
-- 

Conclusie voorzitter 
Het jaarverslag 2018 wordt als agendapunt voor de commissie Fysiek Domein en Middelen van 7 mei 2019 
geagendeerd, waarbij de commissieleden in de gelegenheid worden gesteld om het te bespreken. 

Bekijk hier de live beelden 

 

 
13. Informatie van het college van burgemeester en wethouders 

De informatie van het college van burgemeester en wethouders wordt voor kennisgeving aangenomen. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
14. Informatie over verbonden partijen 

De informatie van het college over verbonden partijen wordt voor kennisgeving aangenomen. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 

15. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 23:07  uur 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
 
Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 7 mei 2019. 
 
 
 
De commissiegriffier,    De voorzitter, 
 
 
J. van Roeden – Hoekstra    R. Masselink – den Hollander 

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=11101363
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=11182039
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=11285882
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=11294559
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190402_1?start=11300596

